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Zápis 
z jednání kolegia děkana konaného on-line dne 17. ledna 2021 

 

Přítomni: doc. Mgr. Petr Francán, doc. MgA. Blanka Chládková, doc. MgA. Hana Průchová, Ph.D., doc. Ing. 
David Strnad, Ph.D., Mgr. Ing. Alena Valentová, Mgr. Klára Viková. 

Omluven: doc. MgA. Michal Zetel. 

 
I. Chod fakulty:  
➢ KD diskutovalo o výsledcích úterních setkání akademické obce #mluvmespolu a jejich prezentace 

směrem ke studentům; shodlo se, že je třeba do záložky na webu fakulty Poradenství DF JAMU přidat 
návody, jak mohou studenti i pedagogové postupovat v konkrétních situacích; k tomuto zveřejnění bude 
třeba na fakultě provést cílenou informační kampaň; 

➢ informace doc. Francána: 
- 75. výročí JAMU - na setkání s vedením HF dne 10. 1. doc. Francán a doc. Zetel nabídli skupinu 

zpěváků (cca 30) a případnou participaci světelných atmosfér na plánovaném koncertu HF; 
součástí má být i výstava DF; 

- 11. 1. bylo na setkání s doc. Halberstadt dohodnuto, že výuku šermu povede nadále 
doc. Jochmanová společně s Janem Krubou; 

- informace o setkání s Lindou Fernandez Saez;  
- 12. 1. proběhla UR DAMU hybridní formou; 
- 12. 1. proběhla porada pedagogů; 
- na jednání 13.1: bylo dohodnuto s projektovou kanceláří využití finančních úspor OP VVV 

dne 13. 1.; 
- 14. 1. Akademický senát DF po širší diskusi schválil aktualizaci dlouhodobého plánu 

strategického rozvoje fakulty; 
➢ informace doc. Chládkové: 

- NPO – informace z celoškolského setkání projektového týmu, který proběhl 13. 1. na rektorátu; 
do 20. 1. je třeba zpracovat ideu realizace projektu včetně všech nákladů (i personálních); 21. 1. 
je plánováno on-line setkání projektových manažerů a vedení součástí; dnes proběhne fakultní 
zpracování prostřednictvím MS Teams; 

- Havlovské aktovky - 15. 1. proběhlo setkání s Pavlou Niklovou a Dodem Gombárem; laureátovi 
Havlovských aktovek z USA bude nabídnuto scénické čtení v rámci Salonu původní tvorby – 
prostřednictvím on-line připojení; dále dostane nabídku osobní účasti na festivalu S/E případně 
návštěvu fakulty v době DSB; dále se řešily možnosti výjezdu D. Samsonové do New Yorku, jako 
ideální termín se jeví jaro 2022; byla dohodnuta malá změna stanov soutěže – laureát nebude mít 
možnost se soutěže znovu účastnit; 

➢ informace doc. Průchové: 
- Specifický výzkum – bylo podáno celkem 6 nových žádostí a 3 pokračující; 
- akreditace DSP studia – je třeba řešit personální obsazení, zvláště garanta; 
- TA ČR - proběhlo setkání s dr. Vrbkovou nad závěrečnou zprávou a dr. Jebavou nad zprávou 

o průběžném plnění; 
➢ informace doc. Strnada: 

- SZZ – množí se omluvy z důvodu karantén; 
- termín imatrikulace bude upřesněn s ohledem na chystaný koncert HF; 
- doc. Strnad navrhuje posunutí podzimních promocí na říjen; KD souhlasí; 

➢ informace Ing. Mgr. Valentové: 
- návrh dr. Vodičkové „Safe Thursday“ – KD navrhuje setkání 1 x za měsíc, přičemž první by mohlo 

být rekapitulační; 
- stavební úpravy a modernizace IVU centra Astorka – vzhledem k finančně podhodnocenému 

projektu zateplení budovy se realizace posouvá a samotná rekonstrukce začne úpravami 7. patra 
počátkem LS 2022/23;  
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- 13. 1. proběhlo setkání komise kybernetické bezpečnosti JAMU;  
- centralizovaná interní evidence DPP a DPČ DF – bude vedeno ve sdílené tabulce, budou 

v evidenci externí smlouvy od 1. 1. 2022;  
- reklamace vyhořelé UPS nebyla z důvodu absence pravidelného servisu přijata; 
- první víkend v únoru je plánována výmalba zasedací místnosti děkanátu; 
- Ing. Mgr. Valentová informovala o přijatých opatřeních souvisejících s novými epidemickými 

pokyny a způsobu povinného testování zaměstnanců; 
➢ podklady Mgr. Dědové: 

- KD souhlasí s přednostní rezervací učeben 013 a 401 pro bakalářské projekty; 
- 14. 1. proběhlo první setkání etické komise JAMU;  
- účast na festivalech – bude projednáno na příštím jednání; 

➢ děkan odsouhlasil žádost dr. Vodičkové o finanční příspěvek ve výši 6.000,- Kč na workshopy 
pro studenty II. ročníku Ateliéru DPaJT. 
 

II. Zahraniční oddělení: 
➢ festival Körber Studio Junge Regie 2022 do 31. 1. 2022 je třeba zaslat základní informace 

k našemu představení; bude projednáno na příštím jednání; 
➢ KD odsouhlasilo žádost MgA. Šimona Petáka o finanční příspěvek ve výši 8.000,- Kč na workshop 

Divadla Líšeň pro Erasmus+ studenty v LS 2021/22. 
 
 
 
 
 

   
zapsala: Mgr. Klára Viková verifikoval: doc. Mgr. Petr Francán 
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